

WiFi APP 用户操作手册

苹果系统 (ios) 手机软件WiFi连接步骤及使用方法

1. 下载安装软件
用户请到苹果商店(APP Store)搜索WiFi UFO下载并安装。或者直接扫描二维码 (图1) 进行下载安装。

2. WiFi连接说明
1. 连接飞行器电源。
2. 进入iphone或ipad设置选项, 在WiFi选项中找到设备Wi-Fi名称并连接, 出现“勾”, 表示连接成功。完成后退出设置选项。
3. 在iphone或ipad打开软件WiFi UFO, 点击图标后进入控制界面。
(飞行时尽量远离其它WiFi信号源环境)

安卓系统 (Android) 手机软件WiFi连接步骤及使用方法

1. 下载安装软件
国外用户在Google Play搜索WiFi UFO下载并安装。或者直接扫描二维码 (图2) 进行下载安装。国内用户在360手机助手搜索WiFi UFO下载并安装, 或者扫描二维码 (图3) 进行下载安装。

2. WiFi连接说明
1. 连接飞行器电源。
2. 进入安卓手机设置选项, 将WiFi打开, 在WiFi选项中找到设备Wi-Fi名称并连接。
3. 打开软件WiFi UFO, 点击图标即可操作使用。
4. 具体操作说明请参考iphone操作说明。

手机架装配示意图



把支架固定在遥控器中



图1



图2



图3

WiFi APP USER MANUAL

WiFi connecting steps and using ways of iOS mobile software

1. Download and install the software

Please download and install the software WiFi UFO in App store or directly download and install it by scanning the two-dimension code (Figure 1)

2. WiFi Connection Instruction

1. Connect the aircraft power and the blue indicator of the WiFi module will flash.
2. Enter the setting of iPhone or iPad and open WiFi to find out WiFi UFO and connect When the mark "✓" appears which means successful connection, exit the setting after finishing.
3. Open the software WiFi UFO in iPone or iPad, click the icon to enter the controlling interface.
(Please keep away from other WiFi signals as far as possible when flying)

WiFi connecting steps and using ways of Android mobile software

1. Download and install the software

Foreign users in the Play Google search WiFi UFO download and install download and install. Foreign users in search of 360 mobile assistant search HT-WiFi download and install. Or directly scanned two-dimensional code for download and installation (Figure 2) Also directly download Apple or Android directly on the Company's website DW APP (Figure 3)

2. WiFi Connection Instruction

1. Connect the aircraft power and the blue indicator on the WiFi module will flash.
2. Enter the setting of Android mobile and open WiFi to find out WiFi-xxxx and connect it.
3. Open the software WiFi UFO and click the icon to use it.
4. Please refer to the detailed operation instruction of iphone operation instruction.

Phone Holder assembly diagram:



Place the bracket on the remote control



Figure 1



Figure 2



Figure 3